
14
 naslefardanews  

  naslfarda

نقش جهان
 N

ag
hs

he
Ja

ha
n

ردا
ل ف

س
 :  ن

س
عک

یک عضو کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس خبر داد: 

 صنعتگران آلاینده 
جریمه می شوند 

عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
گفت: اگر تولیدکننــد ه ای باعث عوارض 
زیست محیطی شد، باید ۵ درصد از فروش 

تولید، به عنوان عوارض از او دریافت شود.
حمیدرضا فولادگر عضو کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: 
در مجلس شورای اســلامی فعالیت های 
متنوعی در زمینه های مختلف برای حمایت 

از تولید ملی در حال انجام است.
وی اضافه کرد: نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی و کمیسیون حمایت از تولید ملی با 
دقت، عملکرد و اجرای طرح های مربوط به 
اصل 44 قانون اساسی را مورد بررسی قرار 
داده و آسیب شناســی کرده اند و در برنامه   
جدید نمایندگان مجلس  تعیین شده که 
در ادامه روند خصوصی سازی چه کارهایی 

باید انجام شود.
فولادگر گفت: در قانــون قبلی حمایت از 
تولید ملی، قرار بود قوه قضائیه یک شعبه 
جداگانه برای رسیدگی به تخلفات اصل 44 
قانون اساسی تأسیس کند ولی در قوانین 
جدید، مســیر نظارتی سختگیرانه تر شده 
و اجازه نمی دهیم کالایی که امکان ساخت 

داخلی دارد، به کشور وارد شود.
وی ابراز کرد: از طرف دیگر در برنامه پنجم و 
ششم توسعه ، قصد داریم تا موانع تعرفه ای 
برای واردات کالا را کاهش دهیم؛ این هدف 
تنها با بهبود فضای کســب و کار در داخل 

کشور امکان پذیر خواهد بود.
نماینده مردم اصفهان در خانه ملت اضافه 
کرد: در بحث قوانین اصل 44، کشورهای 
موفق با واگذاری، به هدف خصوصی سازی 
دست نیافتند، بلکه فضای کسب و کار خود 
را تســهیل کردند تا خود بــه خود بخش 

خصوصی به حوزه تولید ورود کند.
فولادگر اضافه کرد: برای مثال در کشــور 
گرجســتان تجربیات موفقــی در جهت 
بهبود فضای کســب و کار وجود دارد، این 
اتفاق های مثبت در رونق تولید  از طریق 
اصلاحات گمرک و مالیات و تســریع روند 

اداری صورت گرفته است.
وی تأکید کرد: البته باید توجه داشت که 
تمام این اتفاق ها با اســتفاده از نرم افزار و 
تکنولوژی های جدیــد صورت می پذیرد و 
به طور حتم تصویب قوانین کســب و کار 
و تامین امکانات لازم در آینده موجب رفع 
موانع تولید خواهد شــد. عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس  با اشاره به تشکیل 
کارگروه تسریع و رفع موانع تولید براساس 
مصوبه هیئت وزیــران گفت: مصوبات این 
کارگروه تا حد زیادی اجرایــی نبوده و از 
طرف بانک هــا به مصوبات ایــن کارگروه 
اهمیت زیادی نمی دهند. فولادگر با بیان 
اینکه طرح جدیدی در راســتای حمایت 
از تولید ملی در حال بررسی است، اذعان 
کرد: در طــرح جدید کارگروه تســریع و 
رفع موانع تولید، هیچ نیروی ســاختاری 
جدیدی را استخدام نمی کند، اما با استفاده 
از استمهال بدهی تولیدکنندگان و افزایش 
نظارت بر بانک ها قوانین کســب و کار در 
کشور تسهیل خواهد شــد. وی با انتقاد از 
سهم کم تولید از یارانه کشور، افزود: نکته 
دیگر در بودجه ســال 97 تصویب عوارض 
پسماند برای تولیدکنندگان است، به این 
معنی که اگر تولیدکننده ای باعث عوارض 
زیست محیطی شد، باید ۵ درصد از فروش 

تولید به عنوان عوارض از او دریافت شود.
نماینده مــردم اصفهان گفــت: البته یک 
کارگروه بــرای این موضوع تعیین شــده 
اســت که اگــر عوارضی در این حــوزه از 
تولیدکننــده دریافت می شــود، حداقل 
درهمان  اســتانی که بنــگاه تولیدی در 
آن قرار دارد، هزینه شــود. فولادگر با ابراز 
نگرانی از محل هزینه کرد 1.۵ میلیارد دلار 
کمک های دولتی، تاکید کرد: باید ســاز و 
کاری اندیشیده شــود که منابع مالی هدر 
نرود یا حداقــل در محل هایی که ظرفیت 
دارند از آن استفاده شود. عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس یکی دیگر از راه های 
نجات تولید کشور را تقویت سازمان های 
توسعه ای بیان کرد و گفت: این سازمان ها 
باید حوزه فعالیت های خود را بیشــتر در 

مناطق محروم کشور گسترش دهند. 

گزارش نشست

شفاف سازي 
لازمه کاهش فساد است

شــهردار اصفهان بــا اشــاره بــه قانون 
شفاف سازي و دسترســي آزاد به اطلاعات 
گفت: در دوره جدید شهرداري ها، اصفهان 
اولین شهري است که این قانون را به اجرا در 
آورده تا با اجــراي آن علاوه بر جلب اعتماد 
مردمي شــاهد کاهش فســاد در سیستم 
باشیم و این قانوني اســت که باید در همه 

شهرداري ها اجرا شود. 
قدرت الله نوروزی در نود و پنجمین اجلاس 
کلانشهرهای کشــور در اصفهان با اشاره 
به تصویب طرح» انتشــار و دسترسی آزاد 
به اطلاعات « افزود: با ایــن اقدام در زمینه 

قراردادها نیز مي توان شفاف تر عمل کرد. 
وي با بیان این کــه در دوره مدیریت جدید 
شهري کشور این سومین نشست شهرداران 
کلان شهرهاست که بعد از تهران و مشهد 
در اصفهــان برگزار مي شــود، بــر تعامل 

بین کلانشــهرها به منظور دســتیابي به 
دســتاوردهاي مهم تأکید و بیــان کرد: با 
تعامل بین کلان شــهرها مي توان شــاهد 
سرمایه گذاري، دریافت فاینانس و تسهیلات 

بانکي بود.
وي با اعلام این که لازم است در شهرداري ها 
هسته گزینش تشکیل شود، افزود: هیئت 
رسیدگی به تخلفات اداری و هسته گزینش 
در شــهرداري ها وجود ندارد و این موضوع 
در استانداري ها بررسي مي شود. از سوي 
دیگر منطبق نبودن حقوق و مزایا با چارت 
تشــکیلاتي و نظام هماهنــگ پرداخت، 
موضوعي اســت کــه بایــد در دبیرخانه 
کلانشهرها مورد بررسي و کارشناسي قرار 

گیرد. 
طرح بسط روابط فرهنگي کلان شهرها 
شهردار اصفهان با اشاره به طرح بسط روابط 
فرهنگي کلان شهرها به منظور ایجاد انسجام 
ملي در زمینه تقویت حوزه گردشــگري، 

اقتصادی و محیط زیســت اذعان داشت: با 
اجراي این طرح هزینه ها کاهش می یابد که 
لازم است این مهم در دستور کار دبیرخانه 

کلان شهرها قرار گیرد.
وي تأکید کرد: با تعامل بین کلان شــهرها 
و نظام مند کردن روابط در کشــور می توان 
از سیاست های جزیی نگر پرهیز کرد و این 

مهم به نفع همه کلانشهرهای کشور است.
نوروزي با بیان اینکه در کلان شهرها باید در 
زمینه موضوعات و مباحث واحد، برنامه های 
یکســاني تدوین کرد، ادامه داد: با تجمیع 
اطلاعات می توان شاهد کاهش هزینه ها در 

کلان شهرها بود.  
راه اندازي تالار مانیتورینگ 

آماری شهرهای ایران 
وي از راه اندازي تــالار مانیتورینگ آماری 
شــهرهای ایران )تماشــا( و ایجاد پایگاه 
مشــترک داده و کمیتــه جدیــد آماری 
و درآمدی بــراي کلان شــهرها خبر داد و 

افزود: این سامانه کمک شایاني در تصمیم 
گیری های شهري خواهد داشت.

شهردار اصفهان به بررسی قانون ماده 101 
شهرداری ها، اشاره و عنوان کرد: از موضوعات 
مهمي که دبیرخانه کلانشهرها باید پیگیري 
کنند، طرح ها و لوایحــي همچون مالیات 
بر ارزش افزوده و درآمدهای پایدار شهری 
است که در مجلس و دولت مطرح می شود 
و مربوط به تمام شهرهاســت تا با بررسي 
آن وحدت رویه و انسجامي در بین شهرها 

ایجاد شود.
وی با اشاره به تصویب قانون شهرداری ها در 
سال 1334 تصریح کرد: در ماده ۵۵ قانون 

شهرداری ها 27 وظیفه تعیین شده این در 
حالي است که در حال حاضر 400 وظیفه از 

سوي شهرداری ها در حال انجام است.
راهكارهــاي وصول مطالبات 

شهرداري ها بررسي شود
وي با بیان این که در نشســت شــهرداران 
کلان شــهرها بایــد راهکارهــاي وصول 
مطالبات شــهرداری ها از دولت، ســازمان 
شهرداری ها و وزارت کشــور بررسي شود، 
ادامه داد: در شرایط فعلي درآمد حاصل از 
جرایم راهنمایي و رانندگی بر اساس میزان 
جمعیت استان اختصاص می یابد؛ در حالی 
که ممکن اســت برخی شــهرها این منبع 

درآمدی را نداشته باشند و باید در این زمینه 
چاره ای بیندیشیم.

نــوروزي بر بررســي موضوعــات عوارض 
ترافیکــي و تــردد، محــدوده زوج و فرد، 
خودروهــاي تــک سرنشــین و عوارض 
آلایندگي در نشست شهرداران کلان شهرها 
تأکید و عنوان کرد: چنانچه به درســتي در 
این زمینه ها برنامه ریزي شود، به درآمدهاي 
پایدار براي شهرداری ها دست خواهیم یافت. 
شهردار اصفهان گفت: با توجه به اینکه قرار 
است گردشگری راهگشای مشکلات کشور 
باشد، باید زمینه توسعه دیپلماسی شهری 

را در کلانشهرها ایجاد کرد.

شهردار اصفهان در نود و پنجمین اجلاس کلانشهرهای کشور: 

یلدا توکلی / گروه اصفهان 
tavakoli.yalda11@gmail.com

اعظم السادات مسعودی علوی / گروه اصفهان 
mahtanews @gmail.com

بیش از پنج ماه از حضور دکتر محسن مهر علیزاده ، به عنوان استاندار اصفهان در این 
استان می گذرد.انتخاب وی نقطه عطفی در تاریخ انتخاب استانداران بعد از انقلاب در 

این استان است.
در فضای مه آلود و پر از ابهام برای انتخاب گزینه استانداری ، نام محسن مهرعلیزاده در 
حالی مطرح شد که  وی در بین اسامی نامزد برای اصفهان نبود.اما هر چه بود این خبر 
موج امیدی در بین همه طیف ها ایجاد کرد؛ بدین امید که استان اصفهان با مدیریت 
وی به جایگاه اصلی خود بازگردد؛چرا که محسن مهر علیزاده بیش از آن که به عنوان 

استاندار بخوانیمش یک مدیر شناخته شده ملی است.
 اســتاندار اصفهان در گردهمایی فرمانداران ، معاونان و مدیران کل اســتانداری ، به 
موضوعات مختلفی اشاره کرده است. مهر علیزاده در این نشست خطاب به فرمانداران 

گفته است که »بیشترین تفویض اختیار ممکن به فرمانداران انجام خواهد شد.«
این اتفاق رویه ای درســت و به جا برای اداره صحیح شهرستان ها از سوی فرمانداران 
است.اما نکته مهم و قابل تامل اینکه  به جز معاونان استانداری ، هنوز تغییر محسوسی 

در مدیریت شهرستان ها و حتی در خود استانداری  صورت نگرفته است.

در پاسخ  به این مطلب،شاید چنین گفته شود که استاندار با آمدنش با کوهی از مشکلات 
مواجه شده است و اتفاقات پی در پی فرصت تغییر و جابه جایی مدیران را از وی گرفته 
است؛ اما حقیقت این است که از مدیری ملی ، انتظاری فراتر است و می طلبد فارغ از 

همه دغدغه ها دست به تغییر زده و مدیرانی برگزیند که همسو و همراه با وی باشند.
این جمله را بارها شــنیده ایم که» ما در انتخاب پدر و مادر خود نقشی نداریم؛ اما در 

انتخاب دوست ، همکار و مدیر حتما نقش د اریم«.
انتخاب ، یک اتفاق مهم در زندگی است .انسان همواره در حال گزینش کردن و یافتن 
بهترین ها برای خود اســت ، چرا که راه فلاح و رستگاری، در گرو انتخاب های درست 

ماست.
  انتخاب ، عیار ما را نشان می دهد و به دیگران می نمایاند .

در مقوله  مدیریت و برای انتخاب مدیر شاخصه هایی تعریف می شود .اما متاسفانه در 
کشور ما برای انتخاب مدیران معیارها و استانداردهای لازم رعایت نمی شود و روابط 
جای ضوابط می نشیند.دوستی ها و سفارش ها در این زمان  چنان سنگین می شود که 

عنان انتخاب را از مدیر ارشد می گیرد.
می گویند قدیمی ها ، براساس سنجش سخن گفته اند و این ضرب المثل قدیمی که 

»سلام با خویش، سودا با بیگانه« شاید بهترین تعبیر و توضیح برای مطلب فوق باشد.
از آنجا که انتخاب ، منزلت و شخصیت مدیر را نمایان می کند این اندیشه که  مدیران 

میانی هر چه فروتر ،موجب برتری مدیران ارشد می شود را مردود می سازد.
از آنجا که مدیریت یک علم است، برای این امر علاوه بر دانش، داشتن تخصص، تعهد، 
مردم داری، اخلاق نیک ، کلام نیکو ، پوشش زیبا و آراستگی  لازم را نیز طلب می کند.

استاندار اصفهان اکنون در جاده هزار راه انتخاب قرار دارد.انتخابی که سرنوشت خود را 
با آن رقم خواهد زد و از وی به عنوان مدیر موفق یا ناموفق نام برده خواهد شد. مدیران 
اســتان که جزو مدیران میانی و پایه به شــمار می روند هر قدر متخصص تر باشــد و 
معیارهای مدیریت را با خود داشته باشند، در پیروزی و موفقیت استاندار نقش خواهد 
داشت.زمانی مهرعلیزاده را در قامت گزینه رئیس دولت جمهوری اسلامی می شناسیم 
که شاهد بهترین انتخاب ها از وی باشــیم و بالاتر این که استان اصفهان بیش از پیش 

برتارک توسعه کشور بدرخشد و نور افشاند.  

سخنی با عالی ترین مقام اجرایی دولت در استان اصفهان  ؛

انتخاب های  استاندار، نشان عیار اوست

استاندار اصفهان:
 نخستين اصل حکمراني خوب
 جلب مشارکت مردمي است

نسل فردا / گروه اصفهان  : استاندار اصفهان گفت: 
یکي از نهادهایي که حقوق شهروندي در آن باید به طور 
حتم رعایت شود، شــهرداري ها هستند؛ حمل و نقل و 
سهولت تردد شــهروندان، زیبایي اماکن، آرامش شهر 
در ابعاد مختلف رواني، اجتماعي و فیزیکي از مصادیق 
حقوق شهروندي است که شهرداران، مسوول اجراي آن 

بوده و مسوولیت هیچ دستگاهي به اندازه شهرداري تا 
این اندازه با حقوق شهروندي مرتبط نیست.   

محسن مهرعلیزاده در نود و پنجمین نشست شهرداران 
کلانشهرهای کشور با اشاره به مقوله حکمراني خوب و 
با بیان اینکه نخســتین اصل در حکمراني خوب، جلب 
مشارکت مردم اســت، تصریح کرد: مشارکت مردم در 
اجرا، مسایل را تســهیل کرده و رضایت مردم را در پي 
دارد؛ چنانچه امروزه در دنیا زمینه ســازی برای توسعه 
متوازن و پایدار جوامع به عنوان یک تئوری ارزشــمند 

مطرح است. 

 وي با بیان این که مسائل زیست محیطي، آلایندگي ها
کمبود ناوگان حمل و نقــل عمومي به ویــژه مترو از 
معضلات اصلي شهرداري ها است، افزود: کلانشهرهاي 
کشــور باید از تهــران درس بگیرند زیــرا طولي نمي 
کشــد که آنها نیز از بعُــد ترافیک و پیچیدن ماشــین 
ها در هم به شــهري مانند تهران تبدیل مي شــوند. از 
ســوي دیگر در بخش مالــي نیز بدهي هاي انباشــته 
که به اندازه بودجه ســه سال شــهرداري تهران است، 
معضلات دیگري را براي این شهر به وجود آورده است. 
اســتاندار اصفهان با اعلام این که مقصود از این حرف، 

زیر ســؤال بردن زحمات مدیران قبلي نیســت، اظهار 
داشــت: نوع هزینه ها و شــفاف نبودن آن ها، اقدامات 
ســلیقه اي، بي برنامگي هزینه ها بدون محاسبه دقیق 
و فني، اجرای پروژه ها بر اســاس انگیزه شــخصی و یا 
با مقاصد خاص از مشــکلاتي اســت که در دوره هاي 
گذشته وجود داشته و شــهرداران فعلي میراث داران 
آن هســتند. مهرعلیزاده بازگشــت به منابع شهري با 
توجه به خالي بودن دســت دولت را مــورد تأکید قرار 
داد و افزود: باید به منابع داخلی، فکری و ایده های خود 
 بازگردیم و با برنامه ریزی، زیرساخت های لازم را فراهم 

شهردار تهران در نود و پنجمین نشست شهرداران 
کلانشهرهای کشوردر اصفهان :  

وليعصرتهران با چنارهای اصفهان آباد شد 
 نسل فردا : شهردار تهران گفت: 7۵0 درخت چنار جایگزین 

در خیابان ولیعصر را از اصفهان خریداری کردیم.
محمدعلی نجفی که در نود و پنجمین نشســت شهرداران 
کلانشهرهای کشــور ســخن می گفت، اظهار کرد: خیابان 
ولیعصر شهرت بین المللی دارد و 1۸ هزار درخت چنار داشت 

که این عدد اکنون به 1۵ هزار و ۸00 رسیده است.
وی ادامــه داد: متأســفانه 7۵0 درخت قدیمی بر اســاس 

مطالعاتی که صورت گرفته، دچار سرطان رنگی شده اند.
شــهردار تهران افزود: متأسفانه این ســرطان چاره ای جز 

جایگزینی درخت برای ما باقی نگذاشــته است؛ لذا مجبور 
شدیم 7۵0 درخت میدان ولیعصر را جایگزین کنیم.

نجفی تصریح کرد: این درختان از دو، سه سال گذشته دچار 
آسیب شده اند که حتی بر اساس جدیدترین مطالعات علمی، 
امکان نجــات ندارند و صرفاً باید جایگزین شــوند، اما چون 
نمی خواســتیم به جای این درختان قدیمی، نهال بکاریم، 
تصمیم گرفتیم درخت هایی از اصفهان خریداری و وارد کنیم.

وی بیان کــرد: در حال حاضر 7۵0 چنار 10 تا 1۵ ســاله از 
اصفهان وارد شده که به تدریج جایگزین می شود.

شــهردار تهــران همچنین با اشــاره به ســختگیری ها در 
آسیب رســانی به درختان گفت: تمام تلاش ما این است که 
در مدت حدود دو سال بتوانیم عدد درختان را به همان 1۸ 

هزار برسانیم.

مدیر اوقاف شاهین شهر خبر داد
استقبال از دوره های قرآن آموزی در 

شاهين شهر
مدیر اوقــاف و امــور خیریه شهرســتان شاهین شــهر و 
میمه گفت: هــزار و 90 نفر از جوانان امســال در60 پایگاه 
آموزشی قرآن آموزی در مساجد، حسینیه ها و بقاع متبرکه 

امامزاده های شهرستان شاهین شهر و میمه شرکت کردند.
حجت الاسلام مهدی قربانی در سخنرانی پیش از خطبه های 
نماز جمعه شاهین شهر اظهار کرد:  هزار و 90 نفر از جوانان 
امســال در60 پایگاه آموزشــی قرآن آموزی در مســاجد، 
حسینیه ها و بقاع متبرکه امامزاده های شهرستان شاهین شهر 
و میمه شرکت کردند.وی افزود: این دوره ها به صورت رایگان و 

به  منظور حفظ یک جزء تا حفظ کامل قرآن کریم در مناطق 
شهری و روستایی این شهرســتان برگزار شد. مدیر اوقاف و 
امور خیریه شهرستان شاهین شهر و میمه گفت: این کلاس ها 
در سال آینده با حضور بیشــتر جوانان برگزار خواهد شد و 
کسانی که موفق شوند گواهی نامه معتبر دریافت می کنند. 
وی به برگزاری آزمون حفظ و مفاهیم قرآن کریم با حضور 
بیش از 700 نفر در این شهرســتان اشاره کرد که برگزاری 
چنین آزمون هایی به گســترش فرهنگ قرآنی در جامعه و 
خانواده های شاهین شهر و میمه کمک به سزایی کرده است. 
قربانی ادامه داد: افرادی که 20 جزء و بیشــتر قرآن کریم را 
حفظ باشند و بخواهند به  عنوان مدرس حفظ قرآن کریم به 
جوانان  خدمت کنند، پس از شــرکت در دوره تخصصی در 

شهر قم گواهی نامه فعالیت کاری دریافت می کنند. 

یادداشت
 در همایش اکوسیستم کارآفرینی اصفهان

 و راهكارهای ارتقای آن عنوان شد: 

نبود خيران کارآفرین یکی از چالش های کارآفرینی است
نسل فردا / گروه اصفهان: همایش اکوسیســتم کارآفرینی اصفهان و راهکارهای 
ارتقای آن با حضور کوروش خسروی از مدرســان ملی مباحث کارآفرینی در ایران از 
سوی مرکز اصفهان شناسی و خانه ملل سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری 

اصفهان برگزار شد. 
عضو شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: یکی از بزرگ ترین چالش های پیش روی 

کارآفرینی در اصفهان نبود خیران کارآفرین است.
دکتر کورش خسروی با اشاره به سابقه دیرینه اصفهان در زمینه کارآفرینی به فعالیت 
محمدحسین امین الضرب اشاره کرد و گفت: این کارآفرین اصفهانی موفق شد در زمان 
قاجار نخستین کارخانه برق را به اصفهان آورد و به همین دلیل از او به عنوان »پدر برق 
ایران« یاد می شود. خســروی با بیان اینکه کارآفرینی به معنای اشتغال زایی نیست، 
افزود: واژه کارآفرینی از یک کلمه فرانسوی گرفته شده و در ایران به اشتباه آن را معادل 
اشتغال زایی می دانند. وی قدمت کارآفرینی را نزدیک به قدمت تمدن بشر دانست و اظهار 
داشت: در چند دهه اخیر این زنجیره به دلیل رشد تکنولوژی از پیشرفت های زیادی 
برخوردار بوده است. عضو شورای اسلامی شهر اصفهان نبود صندوق سرمایه گذاری 
خطرپذیر را یکی از کمبودهای اکوسیستم کارآفرینی شهر اصفهان دانست و خاطرنشان 
کرد: نبود این صندوق سبب شده تا تعداد زیادی از کارآفرینان برای دریافت تسهیلات 
به بانک مراجعه کنند و این امر سمی مهلک در زمینه کارآفرینی قلمداد می شود. وی با 
بیان اینکه سیاست، یکی از معیارهای تحلیل و ارزیابی اکوسیستم شهری است تا بدانیم 
اکوسیستم کارآفرینی چقدر مورد حمایت قرار می گیرد، گفت: در شورای شهر به دنبال 
این هستیم که شهرداری با تمام ظرفیت خود با کارآفرینان تعامل داشته باشد. خسروی 
با حضور در همایش اکوسیستم کارآفرینی اصفهان مرکز اصفهان شناسی و خانه ملل 
سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان افزود: شهرداری را مکلف کردیم 
که ظرفیت های این شهر را شناسایی کند تا کارآفرین بتواند با فشار و ریسک کمتری 
به فعالیت بپردازد. این مدرس مباحث کارآفرینی با اشاره به فعالیت اصفهان در راستای 
بهبود فضای کارآفرینی، گفت: در این زمینه می توان به ایجاد باشگاه مشاوران و مدیران 
که نخستین سه شنبه هر ماه با حضور مشاوران معروف اصفهان در اتاق بازرگانی تشکیل 
می شود اشاره کرد، با این کار مشکل دسترسی به مشاور در اصفهان برطرف شده است.
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دبیر مجمع کلانشهرهای کشور :  

مدیریت یکپارچه با قوانين فعلی امکان پذیر 
نيست

دریا قدرتی پور / گروه اصفهان : دبیر مجمع کلانشــهرهای 
کشور و شهردار تهران گفت: تحقق مدیریت یکپارچه شهري در 
ایران با قوانین فعلی امکان پذیر نیســت؛ این درحالي است که در 
همه شهرهای توســعه یافته دنیا مدیریت یکپارچه شهري شکل 

گرفته است.  
محمد علــي نجفي در نشســت خبري نــود و پنجمین اجلاس 
شهرداران کلانشهرها در جمع خبرنگاران با اشاره به طرح مجلس 
و لایحه دولت درباره مدیریت یکپارچه شــهری افزود: شهرداران 
نظرات زیادی درباره این لایحه دارند و امید اســت با تجدید نظر 

مجلس و دولت، نظرات شهرداران در این طرح اعمال شود. 
نجفي تأکید کرد: لازم است اشکالات طرح مدیریت واحد شهري 
از سوي مجلس و دولت با همکاری مجمع شهرداران کلانشهرها 
برطرف شود تا با مصوبه مجلس به سمت مدیریت یکپارچه حرکت 

کنیم؛ البته این مهم فرآیندي است که در زمان مشخص و در طی 
یک روند باید به آن دست یابیم.  وي به تشریح موضوعات مطرح 
شده در نود و پنجمین اجلاس شهرداران کلانشهرها اشاره و بیان 
کرد: در این نشست به مشکلات، ظرفیت ها و توانایی های شهرهای 
کشور، به خصوص کلانشــهرها پرداخته و مقرر شــد این موارد 
پیگیري شوند. شهردار تهران تأکید کرد: لازم است دبیرخانه مجمع 
شهرداران کلانشهرهای کشــور تقویت شود. وي با بیان این که از 
نظر این مجمع، کلانشهرهاي کشور شامل 1۵ شهر هستند، اذعان 
داشت: این شهرها مصوبه شــورای عالی شهرسازی و معماری را 

دریافت کرده و عضو مجمع شهرداران کلانشهرهای کشور هستند.   
وي در بخش دیگر سخنانش به انتشــار آزاد اطلاعات و شفافیت 
در مسایل شهری اشــاره کرد و گفت: در این زمینه از سوي دکتر 
نوروزي، شهردار اصفهان پیشنهادي مطرح شد که در جلسه بعدی 
به عنوان بیانیه اي مبني بر تعهد شــهرداران برای ایجاد شفافیت 
در همه مسایل مرتبط با شهر، در دســتور کار قرار خواهد گرفت.  
شهردار تهران همچنین از لایحه درآمدهای پایدار شهری در دولت 
سخن به میان آورد و افزود: شهرداران درباره این لایحه نظراتی دارند 
که به دولت منتقل کرده و امید است مورد توجه جدی قرار گیرد. 


